
 
 Vragenhalfuurtje Provinciale Staten vergadering 18 november 2020 

 
Hierbij namens de VVD mijn bijdrage t.b.v. het agendapunt Vragenhalfuurtje bij de Statenvergadering 
van 18 november 2020. 
 
Naar aanleiding van: 
-toezeggingen m.b.t. compensatie en communicatie richting gedupeerden, die door gedeputeerde 
Schaddelee zijn gedaan tijdens het spoeddebat over het debacle met de vergunningverlening in het 
VRT traject, 
-berichten in de media over gesprekken die gevoerd zijn met ondernemers van het winkelcentrum 
Cityplaza in Nieuwegein, 
-berichten over testritten in de media, waarneming van geplaatste signaleringsborden, maar nog 
weinig zichtbare trams op het toekomstige VRT traject,  
 
heeft de VVD de volgende vragen aan het college: 

•  Met hoeveel verschillende ondernemers is er gesproken en zijn dit enkel ondernemers van 
Cityplaza geweest of is er ook gesproken met andere ondernemers? 

•  Hoe zijn de gesprekken verlopen en welk beeld is uit de gesprekken naar voren gekomen? 
•  Welke ideeen zijn er concreet geopperd om invulling te geven aan een vorm van 

compensatie? 
•  Hoe ziet het vervolg eruit i.r.t. mogelijke compensatie en communicatie? 
•  Hoe ziet de uitvoering van testtrajecten, ‘s nachts en/of overdag, er nu in praktijk uit? Hoe 

vaak wordt er wanneer gereden en welke inzichten heeft dat inmiddels opgeleverd? 

 


